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PREDMET : lnformacija о proЫemima vezanim za realizaciju Ugovora о prodaji drustvenog 

kapitala metodom javne akcUe zakljucenim dana 10.07.2012. godine sa kupcem" Lilly drogerie" doo iz 

Beograda. 

Nakon vise odгZanih sastanaka sa ovlascenim predstavnicima Vojske Republlke Srblje, bez konkretnih 

rezultata, dana 11.07.2013. godine odгZan је sastanak na kojem su predstavnici Vojske Srblje izneli svoj 

konacan stav. Sustina njihovog stava је sledeca: 

1. U procesu privatizacije је doslo do krsenja zakona па stetu Vojske Srblje. 

2. Agencija је suprotno zakonskim propisima prodala opremu, masine i delove koji pripadaju Vojsci 

Srblje. 

3. Vojska Srblje се inicirati istragu nadleinog organa u cilju ponistenja sprovedene privatizacije i 1 ili 
povraeaja svoje imovine. 

Na istom sastanku, predstavnici Vojske Srblje i " Lilly drogerie" doo, su dogovorili formiranje mesovite 

komisije u cilju utvrdjivanja cinjenica vezanih za vlasnistvo nad spornom opremom 1 potreba Vojske za 

nasim drugim masinama i rezervnim delovima. 

Dokaz: fotokopija zapisnika sa sastanka odrianog dana 11.07.2013.godine. 

Predstavnici "Lilly drogerie" su naknadno ( pisanim putem ) predlozili Vojsci Srblje da ucesce u radu 

mesovite komisije uzme i Agencija za privatizaciju. 

Ovim putem Vas pozivamo da uzmete aktivno ucesce u resavanju novonastale situacije. Naime, "Lilly 

drogerie" su kao savestan kupac, dosle u situaciju da bez ikakve svoje krivice ne mogu da ispune svoju 

ugovornu obavezu ( resavanje odnosa sa Vojskom Srblje ). Takodje Vam skrecemo paznju na cinjenicu 

da, legitimne aktivnosti Vojske Srblje, ugroiavaju dosadasnje investicije KUPCA, kao i da dovode u rizik 

buduce investicije. 

Takodje Vas obavestavamo da celokupna korespodencija sa Vojskom Srblje obavlja sa pozivom na 

njihov broj 840-32 RepuЬiika Srblja, Ministarstvo odbrane . Obavestavajuci Vas о pretho 

S postovanjem, 
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Дривредио·друmтво Lilly drogerie 
Жоржа Клемевсоа 19 
11000 Београд 

У прилогу акта достављамо вам Службеву забелеiЈ:Щу са.састашса државвоr секретара МО 
Зорана Ћорђевиhа са nредставницима привредвоr друштва Lilly drogerie, који је одржав 
11.07.2013. године, ва знаље. 

вк 

Умножено у 2 (два) прим:ерка.и 
достављено: 

0 наслову, 
- државвом секретару МО Зорану Ћорђевиhу·и 

- а/а. 
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са састанка државног секретара МО Зорана Ђорђевиhа 
са представНИЦима привредног друштва Lilly drogerie 

Дана 11.07.2013. године, државни секретар МО Зоран Ђорђевић је одржао састанак са 
представницима привредног друштва :Lilly drogerie. 

Састанку су присуствовали: 

- државни секретар МО Зоран .Ћ0рђевиh, 
с.е:кретар Министарства оДбране БиљанаБабић, 
дцреКТQр ВојнобезбедиосвеаrеНЦИје Светко Ковач, 
зам:евщс вачелвика Управе ]3ојве полиције ТШ ВС пуковник Милко Цепера, 
поmуковник Марио Ставков:Ић, Вој:нобезбедиосва.аrе!Щ:Ија, 
господин Младен Грујић власвик nривредног друштва Lilly drogerie, 
госnодин James Thomley, ревизор и саветник привредног друштва Lilly drogerie, 
госпођа Elizabeth Vasiljevic, преводилац и 
референт у Војној канцеларији ·Кабинета. )dИВИстра одбране потпуковник Владимир 
Катанчевиh. · · 

Државни секр~р МО Зоран Ћорђевићје на почетку састанка поздравио присуmе. Навео 
је да је МинистарстВо· одбране дошло у ·nосед одређених доказа који . указују да је 
приватизација предузећа ДМБ можда урађена на незаконит начин, да се nредузимају мере 
да се приватизација преисnита и да се, уколико се то nокаже истинито, нађу кривци. 

Постоји низ доказа, као што је сама цена Iio којој је предузеће nриватизовано у односу на 
опрему која се налази у предузећу; Такође, Министарство одбране има доказе који указују 
да је власник једног дела средстава. Између осталог Агенција за nриватизацију у својим 
доnисима признаје да ј~ било nроПуста при.11Иком nриватизације овог предузећа. Нагласио 
је да је састЩЈак сазваlf. да би власНИка привредног друштва Lilly drogerie упознали са 
овим чињеницама. 

\ 

Господин Грујиh је навео \а су то лоше вести и да су неке чиљенице које је навео 
господин Ћорђевић новост за, њега. Нагласио је да ако нешто купи од државе да, као 
савестан купац, nретпоставља да је све по закону. Такође је нагласио да је он сада власник 

предузећа ДМБ, као и да је предузеће Lilly drogerie . у nредузећу ДМБ од дана куповине, ·~ • 
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никако раније. Понудио је сву ло~оћ .Министарству одбране, ради решавања наведеног 
nроб~ема. · · · · 

Државim. секретар ЋорђевИћ је нагласио да нема много nростора да .се нешто конкретно 
nредузме, с обзиром да севеђ цредузимају радље на утврђиваљу спорних Чиљеница у вези 
са приватизацијом~ са чим се сложно и господин Ковач. 

Господин Грујић је истакао даје уласком у предузеће затекао доста опреме и средстава са 
којима дела111ост ЈЬеговог предузећа 1,1ема везе. Навео је да су нека лица покушала да 

резервне делове хеликоnтера који се налазе у фабрици купе и да је пре два месеца 
региСlЈЮван покушај обцјаtьа· пре;цузећа, што имплицира да је у поседу. нечег што је 
вредно, а за nредузеће није потребно. 

Државни секретар Ћорђевић је навео .да је покренута иницијатива за преиспитиваље 
nриватизаццје како би се она можда чак и поништила, али да ће то свакако проценити 
органи који врше ово преисnиТЈmщ:Ье. 

Господин Грујићје навео дајепоmиrама вредност резервних делова 7,2 милиоuаеура и 
истакао да ће свим законским средствима · по:кушати да то поништеље приватизације 
спречи. 

Државни секретар Ћорђевић је истакао да је Министарство одбране у обавези да заштиrи 
своју тј. на тај начин и државну својину (у овом случају машине и резервне делове). Још 
једном је нагласио да пре и у току приватизације, нико није тражио сагласносТ, став или 
мишљење од Министарства одбране у вези љене реаnи:зације. 

Господин Грујић је истакао питаље власништва над машинама за израду квачила, која 
имају релативно виску цену. Такође је Истакао питаље машина које се налазе у хали која 
се зове наменска. Навео је да у хали постоји машина за коју су интересовани куnци из 
иностранства (Турска и Румунија), као и •представници предузећа у земљи ("Застава 
оружје"). Иако су представници предузећа "Застава оружје" били заинтересовани за 
куповину машине, из процедуралних разлога. нису у могућности да ту машину и купе. 

Предложио је да Министарство одбране узме све машине за које има доказе да су у 
љеговом власништву, како би он могао да упути тужбу надлежним органима Републике 
Србије за накнаду штете. Истакао је да није реално да покреће производљу резервних 
делова за хеликОiцере, с обзиром да има саМо 21.запосленог у фабрици. 

Државни секретар Ћорђевиh је истакао да, у оваквим околностима не би било добро да 
Министарство одбране купује нешто што већ можда nоседује, да би то било 
nротивзаконито и nредлохсио да се саче:ка док се заврше истражве радље и утврди 

чиљенично стаље. 

Господин Грујић је навео да је проQлем власнишrва над неким машинама изузетно 
проблематично, да ће због расцепканости предузећа морати да купе и фабрику 
малолитражних мотора којасеrраничиса21. мај ФТБТ. Гарантовао је да резервни делови 
неће бити отуђени у наредном nериоду и замолио присутне за помоћ ради установљаваља 
власништва над свим машинама у фабрици, уз докаЗе; а не само машине за ремонт 
квачnла. Предложио је да се машине преместе из круга фабрике. 

Државни секретар Ћорђевић је истакао да је nроцена да цена nремешrаја тих машина 
nревазилази љихову вредност. 
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На крају састанка је договорено. да· се формира мешовита комисија састављена од 
представника Мини.с:щрства · dдбране и. nривредног друштва LШу · drogerie) ради 
уСтавовљ~а· .'ЩПЬе!ШЧВ:оr стаља у вези опреме, машина и резервних делова који се 
налазе y~:Iq>yry фабрике, са ЧИМ· се слоЖИ() госnодин Грујиh. 

Предлог састава Радне груnе МивистарС'lЋо одбране ће доставити накнадно. 

ЗАБЕЛЕllШУ САЧИНИО 
nотпуковник 

~адимир Катанчевиh 
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